
Direcció General de Transparència, Atenció a la Ciutadania i Bon Govern
Passeig de l'Albereda, 16

46010-València

Acta 1/2022 de la Reunió de la Comissió Tècnica de Coordinació en Matèria de Transparència

Data: 5 de juliol de 2022

Hora de començament: 09.00 h

Hora d’acabament: 10.30 h

Lloc: videoconferència

Conselleria/Organisme autònom           Assistents

President de la Comissió DG de Transparència, Atenció a la 
Ciutadania i Bon Govern

Andrés Gomis Fons

Vicepresident de la Comissió SG de Transparència, Atenció a la 
Ciutadania i Bon Govern

Javier Gil Herrero

Secretària de la Comissió CS de Transparència en l’Activitat Pública Beatriz Serón Costa

SG de l'Institut Valencià 
d'Administració Pública

SG de l'IVAP Mª Gracia Mateu 
Pascual

SG de Sistemes d’Informació 
Departamentals

CS d’informàtica per a Presidència i 
Transparència

Luís Arriaran Marín

Subdirecció general del Llibre, 
Arxius i Biblioteques

SG del Llibre, Arxius i Biblioteques                
CS d’Arxius

Noemí Galán Serrano

Presidència CS de Coordinació i Suport Tècnic Dolores Uixera Bernat

Vicepresidència  i conselleria 
d’Igualtat i Polítiques Inclusives

Tècnica del Servei de Documentació, 
Publicacions i Estadística Departamental

Núria Aulló Coloma

Vicepresidència segona i conselleria
d’Habitatge i Arquitectura 
Bioclimàtica

Servicio de Coordinació, Suport Tècnic i 
Modernització

Ana Bodoque Almagro

Conselleria d’Hisenda i Model 
Econòmic

CS de Coordinació i Suport Tècnic Isabel Zafrilla López

Conselleria de Justícia, Interior i 
Administració Pública

CS d'Organització, Gestió i Millora de 
Procés
Tècnic del Servei

Mª Eugenia Arnedo 
Rodríguez
Salvador Estela Rodrigo

Conselleria d’Educació, Cultura i 
Esport

Secretari General Administratiu Juan Fco. Villanueva 
Merabella

Conselleria de Sanitat Universal i 
Salut Pública

Unitat de Modernització i Simplificació 
Administrativa

Amparo Mora Martí
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Conselleria d’Economia Sostenible, 
Sectors Productius, Comerç i Treball

CS de Modernització, Transparència i 
Protecció

Carmen Iborra Juan

Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica

Tècnic del Servei d’Organització i Tècniques
de Gestió

Iván Hernández López

Conselleria de Política Territorial, 
Obres Públiques i Mobilitat

CS d’Organització, Transparència i 
Protecció de Dades

Luis Miguel Calero 
Alcocel

Conselleria d'Innovació, 
Universitats, Ciència i Societat 
Digital

Secretaria Territorial de València Isabel Tatay Valero

Conselleria de Participació, 
Transparència, Cooperació i Qualitat
Democràtica

CS de Modernització i d’Organització 
Administrativa

Núria Montón Ugedo

Agència Valenciana de Foment i 
Garantia Agraria (AVFGA)

Subdirectora Rosa Mª Martínez 
Quintana 

Institut Valencià d’Investigacions 
Agràries (IVIA)

Gerent Inmaculada Gálvez Prat

Institut Cartogràfic Valencià (ICV) Subdirector de Geomàtica Santiago Yudici Oliver

Agència Tributària Valenciana (ATV) Subdirectora general 

LABORA -Servei Valencià 
d'Ocupació i Formació

CS de Organització i Coordinació Jurídic 
Administrativa

Jesús Silla Llopes

INVASSAT Secretari general Jordi Gómez Cámara

Autoritat de Transport Metropolità 
de València (ATMV)

Tècnica del Servei de Comunicació i 
Qualitat
CS de Comunicació i Qualitat

Gabriela González – 
Barcena
Ana Grau Izquierdo

Agència Valenciana de Protecció del
Territori (AVPT)

Servei de Suport Tècnic, Contractació i 
Coordinació Administrativa

Raquel Maestre Navarro
Mª Dolores Martínez 
Gómez

Agència Valenciana de Seguretat 
Ferroviària

Secretari general Sergio Aguado Gimenez

Institut Valencià d’Estadística CS de Gestió Administrativa Ramón Estellés Feliu
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Convidats 

Oficina de Control de Conflictes 
d'Interessos

Director Mario Carrión Peinado

Delegació de Protecció de Dades Delegat Joaquín Cañada 
González

Servei de Transparència de l’Activitat 
Pública

Cap de secció de Transparència de 
l’Activitat Pública

Núria Sánchez Sotos

Orde del dia

1. Aprovació de l’acta de l’anterior reunió de data 20 de desembre de 2021

2. Llei 1/ 2022 de 13 d’abril, de la Generalitat, de Transparència i Bon Govern de la Comunitat 
Valenciana

3. Informe de l’avaluació final del Pla Biennal de Transparència 2019 - 2021

4. Estratègia de Dades Obertes

5. Obligacions de publicitat activa: normativa jurídica

6. Incorporació a l’Open Government Partnership (OPG)

7.Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta de l’anterior reunió de data 20 de desembre de 2021

S’aprova l’acta per unanimitat de les persones assistents.

2. Llei 1/ 2022 de 13 d’abril, de la Generalitat, de Transparència i Bon Govern de la Comunitat
Valenciana
Pren la paraula el president i recalca la importància d’aquesta reunió perquè és la primera des de
l’aprovació de la nova llei de transparència 1/2022, que ha entrat en vigor el 13 de maig, excepte en
la part de publicitat activa, que entrarà en vigor al cap de dotze mesos de la publicació en el DOGV.
Des del servei de transparència s’envià un correu a totes les unitats de transparència explicant, de
manera molt breu, les principals novetats. La llei fa molt d’èmfasi, no sols en què s’ha de complir
sinó en com s’ha de complir, en els mecanismes que hi ha i en la transparència des del disseny.
Amplia l’àmbit subjectiu d’aplicació i les obligacions de publicitat activa, per això deixa un marge de
12 mesos per a posar-se al dia.
En l’àmbit d’accés a la informació fa una regulació més concreta i més favorable a la transparència i
incorpora la doctrina del Consell de Transparència. 
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D’altra banda reforça el deure de col·laboració dels distints òrgans de les conselleries en l’UT de la
conselleria.
Des de la direcció general de Transparència ja s’ha actualitzat la informació que ha entrat en vigor,
s’ha  modificat  la  plataforma  TEP,  s’ha  enviat  una  guia  sobre  les  clàusules  a  incloure  en  les
convocatòries de subvencions, s’ha canviat el formulari de GVAGIP i ara s’estan revisant els criteris
qualitatius del portal de transparència per adaptar-los a la nova norma.
La part més complexa de la llei és la del compliment de les obligacions de publicitat activa; per
aquest  motiu s’està  fent  un  tasca  d’analisi  i  planificació  per  al  compliment,  organitzant-se  pels
mateixos blocs d’informació de la llei, i estudiant quins són els sistemes d’on es pot extraure.
Estem tenint reunions, ja, en alguns responsables funcionals d’aquests sistemes.
Hem escrit a tot el personal eventual informar-lo de les noves obligacions i estem treballant en la
nova versió d’ADAC 
Respecte a la publicació de les enquestes de les conselleries, i per a garantir la seua publicació, es
pot utilitzar la plataforma d’ARGOS on ja s’està publicant tota la informació que recull la llei.
Es contactarà amb els responsables funcionals dels blocs d’informació i en la mesura de lo possible
s’intentarà utilitzar els sistemes d’informació d’origen i quan no siga possible es sol·licitarà a les
unitats de transparència.
Insistirem en el tema de la formació a les unitats de transparència sobre les novetats de la llei.
La setmana passada és feu la matinal de l’IVAP, a càrrec de la cap del servei de transparència, i
després de l’estiu es farà un curs de l’Escola Valenciana d’Administració Pública sobre les novetats
de la llei, sense perjudici dels cursos que s’imparteixen normalment, tambè s’està adaptant el curs
autoformatiu.
A  petició  del  president  perquè  es  facen  aportacions,  pren  la  paraula  l’UT  de  la  conselleria
d’Economia per apuntar la importància del canvi de la nova llei respecte al sentit del silenci que ha
passat a ser negatiu, tal com ja interpretava el Consell de Transparència.
La cap de servei de transparència exposa que respecte a la formació, que cada any s’amplia amb el
nombre de cursos, hi ha un taller pràctic d’accés a la informació pública que s’impartirà de nou cap
al mes d’octubre o novembre, incloent les novetats de la llei que ja estan en vigor i que és una
ocasió perquè el personal de les conselleries que ho necessite tinga prioritat per rebre aquesta
formació.
La  representant  de  la  conselleria  de  Participació  comenta  que  seria  interessant  que  aquesta
formació incloguera una comparativa sobre les obligacions de publicitat activa de la llei anterior i la
nova, la cap de servei de transparència informa que des del seu servei ja s’ha elaborat un document
de treball amb la comparativa de les dues normes i que es farà arribar a totes les UT’s.
Pren la paraula el president per a destacar uns altres aspectes importants de la nova llei en relació
al dret d’accés a la informació pública, que incorpora la doctrina del Consell de Transparència, i és,
per una part, que es preveu un accés a la informació pública reforçat quan la persona sol·licitant té
una especial importància en el control social de l’acció pública, i per una altra, quan es tracta dels
règims especials d’accés a la informació, qualsevol restricció ha d’estar regulada en una norma en
rang de llei, i és el Consell de Transparència el competent per a vetlar i rebre reclamacions.
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3. Informe de l’avaluació final del Pla Biennal de Transparència 2019 - 2021

L’informe final d’avaluació del primer Pla de Transparència de la Generalitat es redacta durant el
mes de maig i està publicat en GVAOberta.
Intervé la cap de secció de transparència, Núria Sánchez, convidada a participar en la reunió per
explicar  tot  alló  relatiu a  l’informe.  El  grau  d’execució  del  89,61 % ha segut  molt  positiu.  S'ha
considerat que una acció s'ha completat quan s'ha aconseguit l'objectiu, ja que els indicadors no
han sigut prou significatius. De les 89 accions que establia el Pla s'han completat 75, 7 han quedat
en  fase  avançada,  5  iniciades  i  2  pendents  d'inici.  El  Pla  s'ha  hagut  d'anar  modificant  i  s'han
reformulat algunes accions a conseqüència de l'avaluació intermèdia per a adaptar-les a la situació
creada per la pandèmia, malgrat això totes les conselleries han aconseguit un grau d'execució major
del 75%.
Mes allà de les xifres cal destacar el que ha suposat, per a la política de transparència, el Pla; ha
permés la implantació de l'aplicació GVAGIP i l'augment considerable de les sol·licituds d'accés a la
informació pública resoltes,  s'ha impulsat el  projecte de dades obertes, amb la creació del  nou
portal, major usabilitat de la informació i els seus criteris qualitatius, s'ha reforçat la xarxa de les
aliances per al foment de la transparència amb les universitats, les administracions publiques, etc;
s'han impulsat iniciatives innovadores per a la participació ciutadana…
En l’informe final és fan alguns suggeriments per a millorar la propera estratègia de transparència
Com no hi ha cap comentari es passa al següent punt de l’ordre del dia.

4. Estratègia de Dades Obertes

El  president  informa  de  que  el  passat  mes  de  juny  s’aprovà  pel  Consell  l’Estratègia  de  Dades
Obertes.  Aquesta estratègia,  a  més d’emfatitzar  sobre la  vessant  de l’obertura de les  dades de
l’administració, aspira a publicar, de manera automatitzada i en format reutilitzable, totes les dades
que  genera,  sempre  amb  les  degudes  restriccions  d’altres  lleis,  com la  de  protecció  de  dades.
L’estratègia pretén implicar a tota l’administració, d’ahí la seua aprovació per part del Consell.
L’objectiu és, d’una banda comprometre tota l’acció de l’administració per fer reutilitzable tota la
informació que genera, i d’altra adreçar-se als col·lectius reutilitzadors per generar el màxim valor
econòmic i social a partir d’aquestes dades.
L’Estratègia  té  una  part  tecnològica,  una  part  en  la  millora  de  la  publicació  de  les  dades,  de
sensibilització, però sobretot de canvi en la cultura dins de l’organització, de saber gestionar les
dades que genera cadascuna de les unitats  administratives  per poder prendre decisions,  poder
avaluar i  poder general valor a partir de la reutilització tant interna com externa. L’Estratègia té
quatre eixos, un institucional i un organitzatiu, que entrarien dins d’aquest canvi de cultura, un de
publicació i un vessant més extern que és la reutilització. Posa el focus en la publicació de totes les
dades de totes les àrees de govern i en el que s’anomena grans conjunts de dades, sanitat, dades
estadístiques,...
Es vol establir un programa de gestió basat en programes anuals de publicació, és dir comprometre
als responsables funcionals i amb la DGTIC obrir tots els anys un conjunt de dades a partir d’una
priorització que s’establirà en funció de diferents criteris.
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A partir de setembre es farà una tasca de sensibilització, convocant reunions amb les conselleries
per explicar a les unitats de transparència i a les unitats funcionals quin és l’objectiu de l’Estratègia i
quins conjunts de dades són prioritaris per a publicar.
Ara s’està treballant en la presentació, que es farà a partir del dia 15 d’aquest mes.
Com que no hi ha cap comentari per part dels assistents es passa al següent punt de l’ordre del dia.

5. Obligacions de publicitat activa: normativa jurídica

La llei de transparència, explica el president, inclou l’obligació de publicar tota la normativa que hi
ha  en  tramitació,  amb  els  expedients  complets,  acords,  instruccions  i  els  informes  jurídics  de
l’advocacia quan són interpretacions de les normes. Aquesta informació es publica en els webs de
les conselleries i s’enllacen en GVAoberta. De tant en tant, per part del servei de transparència en
l’activitat  pública,  es  fa  un  seguiment  per  comprovar  si  s'està  publicant  o  no.  A  conseqüència
d’aquest  seguiment  es  comprovà,  fa  unes  setmanes,  que  algunes  no  complien  en  aquestes
obligacions i se’ls va enviar una nota requerint-los que publicaren una carpeta en les normes en
tràmit d'elaboració i una altra en les normes ja tramitades. A més cal incidir en la necessitat de
mantindre aquesta informació actualitzada de manera permanent.

D’altra banda, i amb la nova normativa dels fons de recuperació, s’ha consolidat la necessitat de
mantindre actualitzat un catàleg amb les instruccions.

Pel que fa als informes jurídics, que suposen una interpretació del dret, molt poques conselleries els
estan publicant.  Tenim constància  de la  problemàtica que suposa la  seua publicació,  ja  que es
necessita el consentiment de la mateixa advocacia, no obstant això algunes estan treballant per a
poder publicar-los. El president demana als assistents de les conselleries que estan treballant en
aquest tema que expliquen els  avanços en aquest  sentit.  Pren la paraula la representant  de la
conselleria de Participació i explica que han recopilat tots els informes facultatius de la conselleria i
que han sol·licitat, a les diferents direccions generals, l’autorització, per si haguera alguna tercera
persona  que  haja  de  ser  protegida  i  han  sol·licitat  a  l’advocacia  general  el  consentiment  per
publicar-los, ara cal esperar la seua resposta.

Pren la paraula la representant de la conselleria d’Hisenda i explica que després de rebre la nota de
la direcció general de transparència es dirigí a la seua advocacia perquè contactara en l’advocacia
general sol·licitant que donarà unes instruccions a totes les advocacies. El dia de hui no han tingut
cap  resposta.  El  criteri  a  seguir  seria  que  l’advocacia  general  diguera  quins  informes es  poden
publicar  i  quins no,  i  no que cada direcció general  adoptara un criteri.  Proposa que la direcció
general de transparència es dirigisca a l’advocacia general sol·licitant-li que dicte unes instruccions
per a totes les advocacies.

La representant de la conselleria d’Economia comenta que al rebre l’escrit s’acordà, per part de la
sotssecretaria, que cada vegada que se sol·licitara un informe a l’advocacia es demanaria també que
es pronunciara sobre si  deu publicar-se o no.  Aquest tema està estancat des que s’establí  com
obligació  perquè les  advocacies  de les  conselleries  s’escuden en que  l’advocacia  general  no  es
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pronuncia,  i  deu de ser  aquesta la que prenga la  iniciativa perquè les conselleries  són simples
intermediaries en la publicació dels informes i l’advocacia la què té l’obligació de publicar-los.

Pren  la  paraula  la  cap  de  servei  de  transparència,  en  un  primer  moment  s’intentà  que  fora
l’advocacia general la que publicara els informes perquè tenen un sistema de gestió que conté tota
esta  informació.  No  fou  possible  i  per  això  s’establí  en  el  Reglament  de  Transparència  el
procediment. Efectivament hauria de ser l’advocacia la què es pronunciara sobre si un informe pot
publicar-se o no. Es parla molt de transparència i protecció de dades des del disseny i per tant els
mateixos advocats coordinadors haurien de pronunciar-se, quan se'ls sol·licita un informe, sobre si
pot publicar-se o no, i cas de dubte consultar en l’advocacia general. Este és un dels grans conjunts
d’informació en els que no es compleix ni la llei 2/2015, ni el Decret 105.

Pren a paraula la representant de la conselleria de Sanitat i sol·licita que per part de la direcció
general de transparència es donen criteris clars sobre quins informes i de quina manera es deuen
publicar.

Contesta el director general de transparència dient que aquest tema ha tingut diferents intents de
millorar el procés, el ideal seria que des d’una mateixa font es publicara tota la informació i si no
que, com ja s’ha comentat, al sol·licitar l’informe a l’advocacia, amb una mateixa formula per a totes
les peticions, es demane que es pronuncie sobre si es pot publicar o no, justificant-ho. Des de la
direcció general de transparència es parlarà amb l’advocacia i es treballarà per veure com es pot
desbloquejar esta part.

La representant de la conselleria de transparència demana que la mateixa direcció general redacte
un paràgraf perquè qualsevol conselleria que sol·licite un informe a l’advocacia l’incloga demanant-li
que es pronuncie sobre si es pot publicar o no.

Beariz  Serón  li  contesta  que  previ  a  la  redacció  cal  parlar  en  l’advocacia  general  i  quan  el
procediment estiga clar es redactarà.

6. Incorporació a l’Open Government Partnership (OPG)

El president pren la paraula per tractar aquest punt de l’ordre del  dia. El passat 17 de maig es

confirmà que la Comunitat Valenciana entrà a formar part de l’Aliança Internacional  del  Govern

Obert que és la xarxa de referència a escala internacional en l’àmbit del Govern Obert. En un primer

moment sols podien formar part els estats que es comprometien a fer plans d’acció plurianuals i

després s’impulsà un programa local i regional, en un primer moment com a programa pilot. En

Espanya  formen part  d’aquesta  aliança:  Catalunya,  Euskadi,  la  ciutat  de  Madrid,  Aragó  i  ara  la

Comunitat Valenciana i el Principat d'Astúries.

Per participar en el procés se presentà una candidatura i se  buscaren socis de la societat civil per

elaborar la cocreació del Pla.

Açò representa una oportunitat per seguir impulsant el projecte de Govern Obert en la Comunitat

Valenciana, aprendre d’altres experiències internacionals, visibilitzar tot el que es fa i  garantir la
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continuïtat del projecte. L’entrada en l’Aliança implica d’una banda la formació obligatòria, al mes de

juny s’han fet les sessions introductòries, i d’altra un procés de cocreació d’un pla d’acció del que

han de formar part membres de la societat civil, les universitats, etc. i finalment ha de derivar en un

pla d’acció de cara a l’Aliança de Govern Obert que inclou una sèrie de compromisos i  la visió

estratègica de l’àmbit del Govern Obert. Tot este procés es durà a terme durant el mes de setembre

i octubre. En la conselleria s’està treballant en el disseny del projecte però com és de tot el territori

es donarà part a l’àmbit local i a les altres conselleries.

Quan el procés estiga més avançat s’anirà informant de quins agents poden intervindre més i quins

projectes hi ha però era important informar-vos, com a organització administrativa transversal de la

transparència en la Generalitat, d’esta novetat i de les oportunitats que implica.

Este projecte és de la conselleria i s’està treballant conjuntament en la secretaria autonòmica de

participació i en la direcció general i també en socis de la societat civil, com el Consell Valencià de la

Joventut, i en cartes de suport de les cinc universitats públiques.

És un pla que s’haurà d’avaluar per un ens extern amb mecanismes de revisió independent de la

mateixa Aliança.

Com no hi ha cap comentari per part dels assistents es passa al següent punt.

7. Precs i preguntes

El president intervé per informar que s’està treballant en el disseny d’una avaluació de la usabilitat i
l’experiència d’usuari del portal de transparència i del portal de dades obertes de la qual tindrem
resultats per part d’una entitat externa en pocs mesos, l’objectiu és que amb el portal no servisca
sols per a complir la llei sinó que siga una eina per a rendir comptes, comprensible per a totes les
persones.
Pren la paraula el delegat de protecció de dades, dona les gràcies per haver segut convidat a assistir
a la reunió i fa un recopilatori dels temes tractats. En la nova Llei de Transparència i Bon Govern hi
ha algunes novetats referides a la protecció de dades, sobretot per a dotar de seguretat jurídica a la
publicació d’informació quan conté dades protegides de caràcter personal, es dona la preferència
de com es deuen identificar, la norma també atribueix competències a la delegació per assessorar
en les avaluacions d’impacte o sol·licituds d’informes quan es publiquen determinades dades que
poden considerar-se sensibles.
Pel que fa a un altre tema tractat que és la publicació de les firmes, hi ha un criteri claríssim des de
2015 i es que s’eliminen les firmes, tant manuscrites com electròniques, i  en tot cas es pot fer
referència al fet que l’original ha sigut firmat, per tant no cap dubte jurídic al respecte; sempre
tenint  en  compte  que  la  publicació  del  nom  i  cognoms  d’un  funcionari  o  funcionaria  no  és
problemàtica en matèria de protecció de dades i transparència.
D’altra  banda  comenta  que  el  tema  de  l’Open  Government  Partnership  li  ha  paregut  molt
interessant  i  planteja  si  algú  de  la  conselleria  farà  el  seguiment  de  les  activitats  i  si  cabria  la
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possibilitat que informara a la DPD dels treballs, criteris, etc perquè com l’aliança transcendeix la
Unió Europea és interessant vore quines línies se segueixen en altres països en matèria de protecció
de dades, transparència.
Li contesta el president dient que s’ha fet un grup de treball intern en la conselleria on participen les
direccions generals de transparència i de participació, i també hi ha un contacte de la Generalitat
dins  de  l’Aliança  que  és  la  cap  de  servei  de  Processos  Participatius  de  la  direcció  general  de
Participació. Ara s’està en la fase de formació per veure com es durà a terme la interlocució; en el
projecte de la conselleria hi haurà un mapa d’actors, que serà d’una banda un mapa d’actors de tot
el procés i d’una altra un grup d’actors per cadascú dels compromisos.
Pren la paraula la representant de la conselleria d’Economia i comenta que, malgrat que les unitats
de transparència tenen clars els criteris a l’hora d’anonimitzar la normativa en tràmit d’elaboració
que es publicarà però pel que fa al procediment de dret d’accés, que resol cada direcció general, les
UT no controlen la documentació que s’envia als interessats i que pot enviar-se sense anonimitzar
per tant proposa que, des de la direcció general de transparència, s’elabore un document amb unes
pautes clares perquè cada conselleria les faça arribar al seu personal.
Li contesta el delegat de protecció de dades que la Delegació ha obert un canal en Funciona amb
molt de material, criteris, informes i guies, i una d’estes és la «Guia de protecció de dades en el dret
d’accés a la informació pública» que està actualitzada amb la nova llei de transparència.
Demana la paraula el cap de servei d’informàtica per informar que hi ha un projecte impulsat per
transparència  per  implantar  ferramentes  automatitzades  d’anonimització  de  documents;  hi  ha
softwares en el mercat, de fet ja ens feren una presentació a la que assistí personal de la DPD.
La DGTIC està treballant en softwares de mercat i lliure, amb col·laboració amb la Universitat de
València,  per  poder  implantant  eines  gratuïtes  de  codi  obert.  En  breu  estarà  decidida  l’opció
escollida  i  es  farà  la  presentació.  Pel  que  fa  al  tema  de  dades  obertes  s’està  treballant  en  la
publicació de nous conjunts de dades, s’està enllaçant a les datasets de l’IVE, a les llistes d’espera de
Sanitat, a dades de turisme, càmpings, hotels, etc.i actualitzant els conjunts que ja estan publicats.
No hi ha cap intervenció més respecte a este tema.
Pren la paraula el director de l’Oficina de Control de Conflicte d'Interessos (OCCI) per informar de
l’estat  del  Registre  dels  Grups  d'Interés;  l’oficina  vol  acompanyar  en  totes  les  necessitats  que
sorgisquen, la part de la ciutadania està resolta perquè el procediment és molt ràpid, gràcies a la
DGTIC el sistema d’inscripció és el millor d’Espanya. Quant als dubtes de les conselleries hi ha dos
qüestions importants, una és la de petjada normativa i l’altra la d’activitat d’influència; respecte a la
primera s’ha remés a les sotssecretaries una sèrie de criteris i s’està a la disposició de totes les
conselleries per resoldre dubtes. D’altra banda comentar que l’OCCI tindrà un pla de control sobre
les activitats d’influència, similar al que té sobre les incompatibilitats dels càrrecs públics. També és
remetrà un informe a les Corts sobre les activitats dels grups d’interes. Reitera la disponibilitat de
l’OCCI per a resoldre qualsevol dubte de les conselleries.
Pren la paraula la cap de servei de transparència per, aprofitant la presencia en la reunió de les
unitats de transparència, plantejar dos qüestions, una sobre la publicació de la normativa en tràmit
d’elaboració per part dels organismes autònoms, atés que hi ha moltes casuístiques, planteja com
vol  que  es  publique  aquesta  informació,  en  els  seus  webs  o  directament  en  el  portal  de
transparència «GVAOberta» i altra qüestió és el tramitador electrònic, la nova aplicació PRODIGE de
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la normativa en tramitació, que s’està utilitzant de manera experimental en Presidència i en un futur
pròxim podrà utilitzar-se per les altres conselleries, demana a la UT de Presidència informació sobre
en quina fase es troba el projecte, li contesta que hi ha tres normes en tràmit d’elaboració però cap
d’elles finalitzada i per tant cal esperar per comprovar que tot funciona correctament.
La  cap  del  servei  de  transparència  puntualitza  que  PRODIGE  és  un  exemple  d’una  aplicació
corporativa de la Generalitat que des del disseny ha tingut en compte la transparència i la protecció
de dades, que era un dels compromisos del Pla Biennal.
Luís Arriarán pren la paraula i diu que l’aplicació està en una fase pilot, s’estan tramitant algunes
normes, en la següent fase es duran a terme les integracions. Hi ha previstes tres, una amb la nova
aplicació de l’advocacia, perquè es publiquen automàticament els informes preceptius, per altra
banda en  el  portal  de  participació  i  per  supost  en  GVAOberta.  La  representant  de  Presidència
apunta que també s’ha d’integrar PANDORA, l’aplicació del Consell.

No havent-hi altres temes a tractar el president tanca la sessió sent les 10:30 hores

Acords

1. Aprovar l'acta de la reunió del 20 de desembre de 2021.

2. Contactar en els responsables funcionals dels blocs d’informació que conté la llei per informar-los
de les noves obligacions de publicitat activa i sol·licitar la seua col·laboració.

3.  Enviar  a  totes les UT de les conselleries i  els  organismes autònoms el  document de treball,
elaborat pel servei de transparència en l’activitat pública, amb la comparativa de les obligacions de
publicitat activa de la llei 2/2015 i la nova llei 1/2022.

4. Reunir-se en l’Advocacia General per a tractar el procediment a seguir per autoritzar la publicació
dels  informes,  de  manera  unificada  de  totes  les  conselleries,  per  a  complir  amb  la  Llei  de
Transparència i Bon Govern de la CV.

     La secretaria Vist i plau
            El president
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